
Bestyrelsesmøde 18. aug. 2022 

 

Deltagelse;  

Cisse, Martin, Niels, Tommy, Steen og Keld. 

 

1. Steen stiller sig undrende overfor, at nogle lejere kan få malet udendørs, mens andre maler selv. 

Ville man via brugerbetaling til udvendig vedligeholdelse kunne spare iht. De 100.000 kr. som er sat 

af på konto 261026 (døre, vinduer, døre og lemme.) Steen undersøger omstændighederne med 

Lars og vender tilbage ved næste møde. 

 

2. Nyt fra Viceværten. 

- Der har været nogle omstruktureringer internt iht. Medhjælpere. Der er pt. Tilknyttet en 

person i arbejdsprøvning og en person i afklaring. 

- Christian Kirk, kommende drift ansvarlig, bliver faset ind fra nu af. 

- Fjernvarmeprojektet forventes forsinket. 

- Der bliver et efterslæb med rensning af filtre i vand og varmerør, da der sætter sig møg i filtre i 

vandforsyningen og ventiler i fjernvarmen. 

- Overskudsjord er lagt i skel til marken, hvor der bliver etableret beplantning på sigt. 

- Ang. Vild med vilje, vil fremadrettet blive holdt i ”knæhøjde”, da det mod forventning blev lidt 

for vildt. 

- Miyakiskoven består af ca. 15 sorter, som på sigt bliver helt tæt. 

 

3. Opfølgning på afslutningsfest af fjernvarmeprojektet. 

- Der afventes kommende dato for afslutning, inden der tages stilling. 

 

4. Formandens beretning. 

- Der drøftes input. 

 

5. Dato for næste møde fastsættes til 7. sep. 22 kl. 19 

Referat gennemlæst og godkendt. 

 


